
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door de heer Van der Laan van de 

Partij voor het Noorden en de heer Moerkerk van de Stadspartij 100% voor Groningen 

gestelde vragen ex art. 36 RvO over de Hyperloop Meerstad. De brief van de 

vragenstellers vindt u als bijlage bij deze brief. 

 

1. Hoelang duurt het nog alvorens een vergunning wordt afgegeven door de 

gemeente Groningen voor de Hyperloop? 

 

De betreffende vergunning is nog steeds niet aangevraagd. Hardt/EHC verwacht hier 

nog zeker een jaar voor nodig te hebben aangezien alle tijd en energie nu uitgaat naar 

de testbaan in Veendam, die dit jaar gerealiseerd wordt. Wij zijn al en blijven ook in 

gesprek met Hardt/EHC om de urgentie en voortgang te bespreken. We hebben in de 

loop van dit jaar duidelijkheid nodig over het vervolg omdat we na de zomer het 

bestemmingsplan voor het zonnepark en de landschappelijke inrichting van Meerstad 

Noord in procedure gaan brengen.  

 

2. Welke afspraken zijn gemaakt door de gemeente Groningen met Hardt Hyperloop 

m.b.t. de financiering indien het Europees innovatiefonds EIC Accelerator Fund 

niet bereid blijkt om de vereiste vijftien miljoen euro toe te kennen?  

 

Er zijn hier geen afspraken over gemaakt door de gemeente Groningen met Hardt 

Hyperloop. 

 

 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 36 RvO van de Partij voor het Noorden en 

de Stadspartij 100% voor Groningen over Hyperloop Meerstad  

Steller 

 ter informatie 

Ingrid van Ierssel 
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3. Is de aanbouw van de testbaan in Veendam inmiddels begonnen?  

a. Kan er een indicatie worden gegeven van de vooruitgang van de testbaan? 

 

Ja, de verkorte testbaan in Veendam is in 2023 gereed. 

 

 

4. Volgens lokale betrokkenen is de grond bij Meerstad waar de hyperloop moet 

komen van slechte kwaliteit. Mogelijk zou deze grond ongeschikt zijn voor de bouw 

van een dergelijk infrastructuurproject. Is er onderzoek gedaan naar de kwaliteit 

van deze grond? Zo ja, wat zijn de uitkomsten? Zo nee, waarom niet?  

 

Bij ons is niets bekend over dat deze grond mogelijk ongeschikt zou zijn voor de bouw 

van een dergelijk infrastructuurproject. Eventueel bodemonderzoek ten behoeve van 

de constructie maakt deel uit van de vergunningaanvraag. Die aanvraag is nog niet 

ingediend. 

 

5. Is het College het met ons eens dat het van groot belang is dat de omwonenden van 

Meerstad voldoende worden betrokken? Zo ja, kan het College een indicatie geven 

van het verloop van het participatieproject?  

 

De bewoners van het gebied hebben volop meegedacht in het traject voor de 

gebiedsvisie die in april 2021 door uw raad is vastgesteld. Via gebiedstafels wordt 

periodiek met de omwonenden gesproken over alle ontwikkelingen in het gebied. Zij 

worden uiteraard ook betrokken bij nieuwe ontwikkelingen zodra deze zich voordoen.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     locosecretaris, 

Koen Schuiling    Bert Popken 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 

 

 

 


